
 

 

 
 
 
 
 
 

Zápis z I–22. jednání Výkonného výboru 
 

České asociace stolního tenisu 
 

Termín a místo konání: 17. 12. 2024, 11.00 hodin v Slavkov u Brna. 
 
Účastníci:  

- N. Endal – předseda VV ČAST 
- P. Bohumský – místopředseda VV  
- J. Brothánek místopředseda VV (online) 
- I. Vacenovská – místopředsedkyně VV 
- M. Henžel – místopředseda VV 
- J. Malůš – generální sekretář 

Hosté:  
- Z. Špaček – čestný předseda ČAST 

 
Návrh programu jednání: 

1. Úvod, přivítání – N. Endal 
2. Návrh programu zasedání VV ČAST a jeho schválení – N. Endal 
3. Schválení zápisu VV ČAST č. 21 per rollam ze dne 03. 12. 2024 – N. Endal 
4. Kontrola plnění usnesení z minulých zasedání VV ČAST – N. Endal 
5. 100 let výročí Československého stolního tenisu 2025 - Z. Špaček 

- úprava webu ping-pong.cz - J. Malůš, N. Endal  
6. Rada krajů - J. Veselka 

- info z jednání v Havl. Brodě 8.12.2024 
7. Dozorčí rada – J. Juřena 
8. Ekonomická agenda – J. Brothánek 

- dotace NSA 2025 
9. Krajští manažeři - N. Endal, J. Malůš  
10. Agenda reprezentace a talentované mládeže 

WTT Feeder Vila Nova de Gaia – Blašková, Valenta 
MS Helsingborg – Kodet, Škalda 
VT Čína  

11. Agenda mezinárodních soutěží pořádaných ČAST – aktuální informace o 
pořádaných a plánovaných akcích 

a) WTT Feeder Havířov 2025 
b) WTT Youth Contender Havířov 2025 

- podepsaná nová smlouva 
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- nový sponzor na míčky Yin-He 
c) WTT Feeder Olomouc 2025 
d) MEJ Ostrava 2025 

12. Agenda soutěží pořádaných ČAST 
13. Odborné komise – jednotliví členové VV  

- STK – informace ze schůze STK 
- RIK – informace k RS NSA aktualizace členské základny, plán programování na rok 

2025 
- KR – informace ze schůze 20.11.2024 
- KM – KT mládeže, výzva pořádání BTM mládeže 2025/2026 
- TMK doškolení Havířov 
- KVS – reprezentační trenér mužů – Salvador Uribe, plány reprezentace na 2. 

polovinu sezony, superliga meeting, složení členů KVS 2025, MEJ 2025 
- PARA – informace ze schůze komise 5.12.2024   

14. Různé, diskuse, informace členů VV ČAST  
a) ETTU – NAAP 2025 Support Program - I. Vacenovská a N. Endal 
b) Anketa stolní tenista roku a století u příležitosti let, email – J. Odstrčilík - 

N.Endal 
c) Síň slávy Českého stolního tenisu - N. Endal  
d) Ukrajina – darování herních stolů - N. Endal 
e) Konference ČAST 2025 - J. Malůš 
f) STIS – reklamy, připomínky, hodnocení 
g) Smlouva o spolupráci s OLYMP na období -N. Endal – viz Google disk 
h) Memorandum o spolupráci Liga Pro - N. Endal 
i) Termín dalších VV ČAST – N. Endal 

15. Soubor usnesení vyplývajících ze zasedání VV dne 17.12. 2024 – N. Endal 
16. Závěr – N. Endal 

 
  V Havířově dne 12. 12. 2024                                                                     Nikolas Endal 

      předseda VV ČAST 
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Zápis z jednání: 
 
1. Úvod, přivítání, schválení programu jednání  

 
N. Endal zahájil zasedání VV ČAST a přivítal přítomné členy VV. 
 
2. Schválení programu zasedání VV ČAST 

 
VV ČAST schvaluje jednomyslně výše uvedený program jednání VV ČAST. 
 
3. Schválení zápisu z minulého jednání VV ČAST 

 
Předseda asociace N. Endal projednal zápis VV ČAST č. 21 (per rollam) ze dne 03. 12. 2024. 
 
Usnesení: 
USN335/I22/Bod3/17-12-2024  
VV ČAST jednomyslně schvaluje zápisy z jednání VV ČAST č. 21 (per rollam) ze dne 03. 12. 2024. 
 
4. Kontrola plnění usnesení z minulých zasedání VV ČAST  

 
Všechny úkoly z minulých zasedání, které měly termín do tohoto jednání, byly splněny. 
 
5. 100 let výročí  
 
Mince 100 let 
Z. Špaček informoval VV ČAST o finalizaci mincí, přičemž bude vyrobeno celkem 100 kusů pro 
potřeby české strany (50 ks) a pro potřeby slovenské strany (50 ks), kdy odhadovaná cena jedné 
mince by měla činit 2 110 Kč bez DPH. VV ČAST schválil návrh na sériové číslování mincí vždy 
prvních deseti, s to zvlášť pro Českou republiku a Slovensko. 
 
Usnesení: 
USN336/I22/Bod5/17-12-2024  
VV ČAST pověřuje Z. Špačka zajištěním výroby mincí, projednáním distribuce a zajištěním 
prefakturace se Slovenským svazem. 
Z: Z. Špaček 
T: 31. 01. 2025 
 
Galavečer 100 let 
Z. Špaček informoval VV ČAST o kapacitě míst konání galavečeru v počtu 200-220 osob 
(společně se slovenskou stranou), včetně významných hostů i ze zahraničí. Informoval též o 
předběžné ceně a počtu rezervovaných pokojů, ceně korkovného, nákladů za občerstvení na 
osobu, nákladů na ozvučení, pronájem sálu. Proběhla zatím rezervace celkem 130 
jednolůžkových a dvoulůžkových pokojů. Vzhledem k obsazenosti hotelů v Praze bude nutné 
potvrzení definitivního počtu pokojů do konec ledna 2025. Oficiální program bude omezen na 
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maximálně počet 2 hodin. Z. Špaček projedná a připraví společně s Veronikou Mackovou, která 
bude režisérkou galavečeru, návrh scénáře. 
  
Usnesení: 
USN337/I22/Bod5/17-12-2024  
VV ČAST pověřuje Z. Špačka zasláním nabídky týkající se organizačních záležitostí, návrhu 
programu, seznamu osob, včetně projednání se Slovenským svazem.  
Z: Z. Špaček 
T: 07. 01. 2025 
 
Usnesení: 
USN338/I22/Bod5/17-12-2024  
VV ČAST pověřuje Z. Špačka přípravou scénáře. 
Z: Z. Špaček 
T: 07. 01. 2025 
 
WEB 100 let 
N. Endal informoval VV ČAST o změně titulní stránky webových stránek ČAST, kde bude doplněno 
logo výročí 100 let Československého stolního tenisu. Vše bude spuštěno od 01. 01. 2025. 
 
Usnesení: 
USN339/I22/Bod5/17-12-2024  
VV ČAST pověřuje J. Malůše oznámením změny umístění loga mediální komisi a Esport.  
Z: J. Malůš 
T: 20. 12. 2024 
 
Anketa stolní tenista století 
VV odsouhlasil uspořádání ankety Stolní tenista století u příležitosti významného jubilea. Anketa 
zaměřená na výběr Top 10 hráčů a hráček století. Výsledky ankety budou prezentovány v rámci 
česko-slovenského formátu na slavnostním galavečeru. Finální formát a návrh kandidátů bude 
projednán se Slovenskou asociací. 
 
Usnesení: 
USN340/I22/Bod5/17-12-2024  
VV ČAST pověřuje Z. Špačka projednáním se Slovenským svazem.  
VV ČAST pověřuje J. Odstrčilíka a mediální komisi přípravou návrhu konceptu ankety.  
Z: Z. Špaček a J. Odstrčilík 
T: 07. 01. 2025 
 
Síň slávy Českého stolního tenisu 
N. Endal předložil návrh na vytvoření Síně slávy Českého stolního tenisu, která bude slavnostně 
představena při příležitosti galavečera k 100. výročí stolního tenisu. Po této události bude Síň 
slávy trvale umístěná v Národním tréninkovém centru. 
Z. Špaček a všichni členové VV ČAST se pokusí v rámci svých kontaktů získat co nejvíce starých 
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stolně tenisových relikvií jako rakety, medaile apod. Následně se pokusíme zajistit jejich repliky.  
 
Usnesení: 
USN341/I22/Bod5/17-12-2024  
VV ČAST bude průběžně informovat o zajištění relikvií. 
Z: VV ČAST 
T: 07. 01. 2025 
 
6. Rada krajů 

 
P. Bohumský informoval VV ČAST o průběhu Rady Krajů konané dne 8. prosince 2024 v Havlíčkově 
Brodě. Zástupci VV ČAST prezentovali nový náborový projekt Všichni za stůl, nový projekt 
Krajských manažerů. Členové VV ČAST zároveň zodpověděli všechny dotazy včetně pozdě 
zaslaných těsně před jednáním. Předpokládané další jednání Rady krajů pravděpodobně 
proběhne tradičně při MČR dospělých. 
 
7. Dozorčí rada  

 
Zástupci DR ČAST se řádně z jednání omluvil. 
 
8. Ekonomická agenda  
 
Příprava žádostí o neinvestiční dotace NSA 2025 
J. Brothánek informoval VV ČAST o průběžné přípravě zpracování žádostí o neinvestiční dotace 
NSA pro rok 2025. 
VV ČAST podá žádosti o dotace NSA v programech: 

a) Podpora sportovních organizací svazového charakteru 2025 na celoroční činnost 
sportovního svazu v provozní oblasti, v oblasti talentované mládeže a státní sportovní 
reprezentace. 

b) Významné sportovní akce 2025 na následující akce pořádané ČAST: 
i) WTT Youth Contender Havířov 2025 

ii) WTT Feeder Havířov 2025 
iii) MEJ Ostrava 2025 
iv) WTT Feeder Olomouc 2025 

c) Podpora sportovních svazů – Parasport 2025 na celoroční činnost sportovního svazu v 
provozní oblasti parasportu a v oblasti státní sportovní reprezentace PARA. 

 
VV ČAST děkuje zejména J. Brothánkovi a M. Henželovi za přípravu většiny dokumentů a dat v 

Rejstříku sportu NSA, a také ostatním, kteří se podíleli na přípravě podkladů. 
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Usnesení: 
USN342/I22/Bod8/17-12-2024  
VV ČAST pověřuje J. Brothánka odesláním všech zpracovaných žádostí NSA v řádném termínu. 
Z: J. Brothánek  
T: 20. 12. 2024 
 
Čerpání rozpočtu ČAST 2024 
J. Brothánek dále prezentoval aktuální stav čerpání rozpočtu ČAST 2024 (především v provozní 
kapitole a v kapitole talentované mládeže) ke dni jednání VV. 
 
Vyúčtování a vypořádání investiční dotace NSA 2024 
J. Brothánek informoval VV ČAST o provedení vyúčtování a vypořádání investiční dotace NSA 
2024 na pořízení hmotného majetku pro potřeby reprezentace ČR a talentované mládeže 2024. 
Předmětem pořízení byl 1 ks kryoterapie jako doplnění regenerační linky v rámci NTC Havířov a 2 
ks minibusu VW Transporter. Dokumenty byly odeslány na NSA 12.12.2024. 
 
Swaythling Club International 
VV ČAST projednal na návrh Z. Špačka odměny pro členy Swaythling klubu. 
 
Usnesení 
USN343/I22/Bod8/17-12-2024  
VV ČAST schvaluje odměnu členům Swaythling klubu, kteří jsou v Síni slávy České asociace 
stolního tenisu nebo dosáhli věku 80 let a pověřuje J. Brothánka a Z. Špačka a zpracování a 
vyplacení odměny.  
Z: J. Brothánek a Z. Špaček 
T: 31. 12. 2024 
 
Darovací smlouva  
Jednatelé TT Marketing s.r.o. informovali VV ČAST o připravované darovací smlouvě mezi TTM a 
ČAST ve výši 350 tis Kč. 
 
Usnesení 
USN344/I22/Bod8/17-12-2024  
VV ČAST pověřuje N.Endala, J. Brothánka a Z. Špačka přípravou darovací smlouvy a následným 
převodem financí. 
Z: N. Endal, J. Brothánek a Z. Špaček 
T: 31. 12. 2024 
 
Rozhodnutí jediného společníka TTM 
VV ČAST schvaluje zápis o rozhodnutí jediného společníka obchodní společnosti TT Marketing 
s.r.o. 
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9. Krajští manažeři 
N. Endal a P. Bohumský informovali VV ČAST o pracovní schůzce Krajských manažerů dne 04. 12. 
2024 v Olomouci, kde všichni prezentovali analýzy svých krajů. Na základě těchto analýz byli 
následně určeny úkoly v rámci jejich činností pro následující období. VV ČAST a KrM se zároveň 
dohodli o úzkém zapojení do projektu Všichni za stůl. 
 
10. Agenda reprezentace a talentované mládeže 
I. Vacenovská informovala VV ČAST o činnosti – výsledcích reprezentace za uplynulé období. 
Hodnocení mistrovství světa juniorů bylo zveřejněno na webových stránkách ČAST. 
I. Vacenovská informovala o průběhu tréninkového kempu mládeže v Číně. Průběžně je v 
kontaktu s oběma trenéry, kteří si pochvalují podmínky a přístup hráčů. Všichni se zatím shodují 
na tom, že je to pro všechny mimořádná zkušenost. 
I. Vacenovská informovala VV ČAST o reprezentačních plánech a akcích mládeže až do MEJ 2025. 
Trenéři budou informovat hráče, rodiče a klubové trenéry. 
 
PARA stolní tenis ČAST 
PARA komise schválila reprezentační tým pro rok 2025 v následujícím složení a žádá VV ČAST o 
projednání a schválení návrhu.  

● Reprezentace A – Jiří Suchánek, Petr Svatoš, Filip Nacházel, Denisa Macurová 
● Reprezentace B – Jiří Žák, Martin Garba, Martin Lukáš, Daniel Horut, Filip Prchlík, Vít 

Špalek 
● Reprezentace C – Martin Zvolánek, Jan Malec, Tomáš Novotný, Jan Muška, Nela 

Kemlinková, Tereza Čákorová 
● Trenerský tým – Milan Jašek, Vojtěch Rozínek, Andrea Macurová 
● Fyzio tým – Marie Šafrhansová, Pavel Horák, Michaela Hladišová 

 
Usnesení: 
USN345/I22/Bod11/17-12-2024  
VV ČAST schvaluje složení reprezentačních kádrů Para, včetně trenérského a fyzio týmu dle 
návrhu para komise pro rok 2025.  
 
11. Agenda soutěží pořádaných ČAST 

WTT Youth Contender Havířov 10.-16.03.2025 

N. Endal informoval VV ČAST o podepsání nové smlouvy o pořádání turnaje s WTT na další 3 roky 
(2025-2027). Dochází ke změně podmínek v pořádání ze strany WTT jako např. změna sponzora 
míčků Yinhe, redesignu loga WTT. Organizační tým zajistí implementaci těchto změn.  

Ostatní připravované turnaje jsou průběžně připravovány 
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Finále Českého poháru 

VV ČAST konstatovala, že finále Českého poháru proběhlo bez problémů. VV ČAST odsouhlasil 
zrušení zápasu o 3. místo na Českém poháru. VV ČAST schválil, že nasazeni při finále Českého 
poháru se bude řídit podle aktuální tabulky extraligy po posledním kole před konáním finále 
Českého poháru. 

VV ČAST děkuje Havlíčkovu Brodu za organizaci finále Českého poháru. 

Usnesení 
USN346/I22/Bod11/17-12-2024  
VV ČAST pověřuje M. Henžela o zajištění změn při přípravě rozpisu Finále Českého poháru pro 
rok 2025.  
Z: M. Henžel 
T: 30. 06. 2025 
 
Pokuty za neaktivní trenéry: 
Dle článku 322. SŘ nesplňuje klub: 
TJ Sokol Mnichovo Hradiště podmínku pro účast ve 2. lize mužů 2024/25. 
MK Řeznovice podmínku pro účast v extralize 2024/25 
TJ Jiskra Strážnice podmínku pro účast ve 3. lize mužů 2024/2025 
 
12. Odborné komise   

Čtvrtletní porada 
Termín a místo konání: 17. 12. 2024, 15.00 hodin v Slavkov u Brna. 
 
Účastníci:  

- N. Endal – předseda VV ČAST 
- P. Bohumský – místopředseda VV  
- J. Brothánek místopředseda VV (online) 
- I. Vacenovská – místopředsedkyně VV 
- M. Henžel – místopředseda VV 
- J. Malůš – generální sekretář 
- Z. Špaček – čestný předseda ČAST 
- Markéta Weinigerová – projektová manažerka 
- Helena Houdková – projektová manažerka 
- Hana Valentová – předsedkyně komise mládeže 
- Vašek Drozda – předseda STK 
- Hana Vítková – Krajská manažerka 
- Roman Čech – Krajský manažer 
- Linda Ivanová – Krajská manažerka 
- Michal Janík – Krajský manažer 
- Lukáš Foff – předseda mediální komise 
- Tomáš Malík – předseda komise rozhodčích 
- Jaroslav Hadrava – předseda komise PARA 
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Sportovně technická komise 
Předseda STK ČAST pan Václav Drozda prezentoval práci komise za 4. čtvrtletí roku 2024. 
Informoval o složení komise, dále podal informaci o poradách STK, které proběhly ve 4. čtvrtletí 
celkem 2x prezenčně a jednou distančně. Zhodnotil ligové soutěže a prezentoval činnosti, 
kterými se komise zabývala. Dále zhodnotil soutěž Český pohár a komplikace s organizací z 
důvodu chybějících termínů, kdy letošní finále muselo být uskutečněno v ligovém kole. V závěru 
své prezentace představil úkoly a činnosti STK na ¼ roku 2025. Svoji prezentaci zakončil 
oznámením, že k 31. 12. 2024 končí po 40 letech ve funkci předsedy STK ČAST a dále bude působit 
jako člen komise. 
 
Členové VV ČAST děkují panu Václavu Drozdovi za jeho dlouholetou činnost v rámci stolního 
tenisu a do dalších činností mu přeji hlavně pevné zdraví a stále neutuchající entuziasmus, 

který je inspirací pro všechny kolem něj. 
 
Registračně-informační komise 
Miroslav Henžel prezentoval práci RIKu za rok 2024. Zopakoval, kdo se na práci za celý rok podílel 
a podal informace k nejstěžejnějším pracím na rozvoji. Začátek roku byl hlavně v režimu prací pro 
Rejstřík sportu Národní sportovní agentury (RS NSA), následovala úprava registru kvůli 
průchodnosti dat, úpravy evidenčních seznamů, zapracované prostředí pro tréninková centra 
mládeže (TCM), kdy tyto výstupy a mnoho dalších je povinností nahrávat do RS NSA. Celý rok byl 
poznamenán úpravami pro přechod na vyšší verzi programovacího jazyku php. Spuštěno bude 
od ledna 2025. Také informoval o finančních prostředcích, které jsou zatím jen teoretické, z 
implementovaných google reklam. Google reklamy se budou dále vyhodnocovat a konečné 
rozhodnutí bude na sklonku 1. čtvrtletí roku 2025. Představil plány pro rok 2025, kdy kromě 
běžných záležitostí, jako je schvalování registrací cizích státních příslušníků nebo řešení 
sporných registrací, či přestupů, bude hlavní náplň směřována k programování pro komisi 
rozhodčích.  
 
Komise mládeže 
V rámci nové sezóny proběhly turnaje BTM v Havířově, Ostravě, Jablonci nad Nisou a Liberci. Bylo 
zavedeno nové hodnocení splnění podmínek dle rozpisu na pořadatele a intenzivnější 
komunikace s pořadateli. Na základě výsledků BTM v Praze byl vytvořen žebříček včetně 
hodnocení čtyřher. Dne 18. 11. 2024 komise vyhodnotila žádosti o podporu v rámci SPS a OTM pro 
rok 2025 a předala návrh VV ke schválení, přičemž nově byla zohledněna širší kritéria než jen 
umístění na žebříčku. Finanční rámec HBO byl vyhodnocen a navýšen, přičemž další kemp HBO 
se uskuteční v prosinci v Havířově. K MČR mládeže byly obdrženy přihlášky na pořádání, a 
zároveň proběhl kontrolní turnaj ve Vlašimi, kde se také uskuteční první kontrolní turnaj dne 16.–
17. 12. 2024. Byly zpracovány podklady pro rozdělení odměn za umístění na žebříčku za minulou 
sezónu, přičemž většina klubů již vystavila faktury. 
 
Komise rozhodčích 
Předseda komise Tomáš Malík předložil podrobnou zprávu o činnosti komise v období září až 
prosinec 2024 a plán činnosti na leden až březen 2025. V oblasti dlouhodobých soutěží a 
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jednorázových turnajů byla činnost rozhodčích zabezpečena, problémy jsou s některými oddíly. 
V oblasti vzdělávání rozhodčích úspěšně dokončili kvalifikaci mezinárodního rozhodčího (IU) 
Michal Henžel a Tomáš Kindl, a kvalifikaci národního vrchního rozhodčího (NR) Jan Varcl ml., 
Matěj Fausek a podmíněně i Kateřina Sláčalová. V oblasti rozvoje činnosti rozhodčích se 
připravují změny směrnic o vzdělávání a o odměňování a probíhají analýzy s programátory o další 
automatizaci. 
 
Usnesení: 
USN347/I22/Bod12/17-12-2024  
VV ČAST schvaluje vyhodnocení plnění podmínek účastníka soutěže (rozhodčí) pro sezónu 
2024/2025 a ukládá zavedení pokut do Registru. 
Z: T. Malík 
T: 31. 12. 2024 
 
Komise mediální  
V uplynulém čtvrtletí probíhala standardní činnost Mediální komise. Nadále jsme spravovali web, 
sociální sítě, Ping-pong TV, PingCast i projekt marketingového minima. Minulý týden proběhlo 
opět vyhodnocení Marketingového minima za první polovinu. Poprvé se hodnotilo ve výrazně 
rozšířených kritériích. Dále proběhlo pokrytí zlatého úspěchu na mistrovství Evropy, kam byli za 
mediální tým vysláni tři lidé. Podle předsedy mediální komise se to zvládlo velmi dobře a na 
evropské úrovni jsme v tomhle jednoznačně nejdál s výstupy, které z turnaje předvádíme. Psal 
se Liveblog, shrnující večerní článek a na sítích byly fotky, rozhovory, reelska, všichni čeští hráči 
dostali prostor a samozřejmě nejvíc Hanka Matelová s Barborou Balážovou. Uspořádali jsme 
tiskovou konferenci po příjezdu z ME, která měla pokrytí téměř všech mediálních domů v ČR. 
Konečně se nám podařilo trochu propíchnout bublinu a opravdu náš úspěch prodat i mimo 
fanoušky stolního tenisu. Reportáže byly jak ve velkých televizích, tak ve všech denících. 
Proběhlo vysílání TV přenosu z Extraligy žen HB Ostrov – Hodonín a tím zvýšená propagace i této 
soutěže. Proběhlo vysílání Českého poháru s komentovaným streamem. Využili jsme velkého 
úspěchu českých týmů v Lize mistrů a vysílali jsme 3 ze 4 zápasů na Youtube i na ArenaSport. 
Kluby si na vysílání musely přispět. Pomoc se znovuobnovením sociálních sítí Všichni za stůl. 
 
Plány na další čtvrtletí jsou následující: 
Implementace automatizovaných statistik do TV přenosů – inspirace OH. Po jednotlivých setech 
by se mohli zobrazit čísla jako: počet vyhraných bodů při svém podání, nejdelší bodová série, 
nejvyšší vedení atd. Systém by měl grafiku a čísla generovat sám. Pomoc s propagací 
Náborového webu a kampaně Všichni za stůl. Účast zástupců MK na setkání marketingových 
pracovníků napříč svazy z ostatních sportů v ČR. Sdílení zkušeností, načerpávání nových 
podnětů atd... Propagace a pokrytí jednoho z vrcholů sezóny, kterým bude MČR v Prostějově. 
Propagace a pokrytí mládežnického Youth Contender v Havířově.  
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Komise vrcholového sportu 
VV ČAST konstatoval, že na Mistrovství Evropy juniorů 2025 budou v nominaci a startovat pouze 
hráči a hráčky s určitou kvalitou a úrovní a nebudou se naplňovat počty pouze kvůli domácímu 
MEJ. 
I. Vacenovská informovala o požadavku vedení Superligy na uspořádání příštího meetingu v ČR. 
I.Vacenovská po dohodě s předsedou KVS P. Krpcem navrhla nové složení Komise vrcholového 
sportu od 01. 01. 2025. VV ČAST děkuje všem stávajícím členům KVS za jejich odvedenou práci. 
 
Usnesení: 
USN348/I22/Bod12/17-12-2024  
VV ČAST schvaluje složení nové KVS. 
Předseda P. Krpec, M. Merker, J.Mikeska, T.Vrňák, H.Valentová, I. Vacenovská, P. Nedoma, P. 
Korbel 
A pověřuje I.Vacenovskou zveřejněním na webu. 
Z: I. Vacenovská 
T: 07. 01. 2025 
 
Usnesení: 
USN349/I22/Bod12/17-12-2024  
VV ČAST schvaluje organizaci meetingu dne 4.6.2025 Superligy ve Slavkově u Brna v 11 hodin.  
 
Komise PARA 
Z. Špaček podal informaci z on-line schůze této komise dne 5. prosince 2024, které se osobně 
zúčastnil. Nosnými body bylo schválení reprezentačních kádrů (viz v bod reprezentace), 
informace o zásadních změnách v tvorbě světových žebříčků v roce 2025, informace o novém 
kalendáři mezinárodních turnajů v následujícím roce. Nakonec se podařilo udržet čerpání 
rozpočtu dle naplánovaného návrhu v roce 2024 i přes náročný olympijský rok s účastí 4 našich 
reprezentantů.   
 
Projekt Všichni za stůl 
H. Houdková prezentovala přípravu projektu Všichni za stůl. Byl vytvořen obsah náborové 
jednotky, která se vyzkoušela ve spolupráci s M. Linertem na dětech prvního stupně ZŠ.  
Od 18. listopadu byly spuštěné sociální sítě (FB + Instagram) Všichni za stůl, včetně soutěže o 
maskota. Na úpravách webových stránek se stále pracuje. 
Dne 20. 12. 2024 proběhne schůzka s krajskými manažery a jejich zapojení do projektu. I díky 
tomu se začátek projektu přesouvá na únor 2025, oproti původnímu prezentovanému plánu. 
 
Byl vznesen dotaz na stávající podporované kluby v projektu Všichni za stůl z minulosti.  Aktuálně 
je podporováno 14 kroužků při ZŠ. 
 
Trenérsko-metodická komise 
12. 2024 proběhlo doškolení všech licencí v Havířově. Hlavní téma bylo “Kompenzační cvičení pro 
stolní tenis jako základní prevence zranění” a dále ukázka tréninková jednotky “Jiný přístup k 
nové generaci hráčů v tréninku” do které se zapojili hráči na kempu HBO. Doškolení se zúčastnilo 
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32 trenérů, seminář byl velmi povedený a chválen od trenérů. Věříme, že trenéři v klubech budou 
dané sestavy cvičení v praxi zapojovat u dětí. Materiál závěrečné práce licence A od T. Krsiaka je 
zveřejněna na metodickém webu.  
 
13. Různé, diskuse, informace VV ČAST 
 
NAAP 2025 Support Program 
I.  Vacenovská informovala VV ČAST o programu podpory ETTU – NAAP 2025 Support Program, 
ve kterém budeme žádat o další školení na téma Mentálního koučinku ve spolupráci s SMT 
Academy a Janem Mühlfeitem.  

 
Usnesení: 
USN350/I22/Bod13/17-12-2024  
VV ČAST pověřuje I. Vacenovskou a J. Malůše o přípravu a zaslání výzvy na program podpory 
NAAP 2025. 
Z: I. Vacenovská a J. Malůš 
T: 15. 01. 2025 
 
Anketa stolního tenisty roku 2024  
VV ČAST schválil vyhlášení tradiční ankety „Stolní tenista roku“, která bude vyhlášena tradičně 
při MČR mužů a žen. 
 
Usnesení: 
USN351/I22/Bod13/17-12-2024  
VV ČAST pověřuje J. Odstrčilíka zajištěním ankety. 
Z: J. Odstrčilík 
T: 15. 01. 2025 
 
Materiální podpora Ukrajiny 
N. Endal informoval VV ČAST o žádosti ukrajinského svazu o materiální podporu pro nově 
vznikající haly stolního tenisu.  
 
Usnesení: 
USN352/I22/Bod13/17-12-2024  
VV ČAST schvaluje darování dvou starších stolů z majetku ČAST a pověřuje N. Endala a J. Malůše 
o zprocesování daru. 
Z: N. Endal a J. Malůš 
T: 15. 01. 2025  
 
Konference ČAST 13. 04. 2025 
J. Malůš informoval o zajištění konference dle požadavků VV ČAST. 
VV ČAST pověřuje J. Malůše ve spolupráci s H. Houdkovou připravit první návrh harmonogramu 
přípravy konference. 
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Usnesení: 
USN353/I22/Bod13/17-12-2024  
VV ČAST pověřuje J. Malůše a H. Houdkovou o přípravu harmonogramu konference ČAST. 
Z: J. Malůš a H. Houdková 
T: 07. 01. 2025  
 
STIS google reklamy 
VV ČAST projednal připomínky k provozu Google reklamy a vyhodnotil dosavadní ekonomické 
výsledky s přihlédnutím k těmto připomínkám. Reklama je průběžně monitorována a umístění 
reklamy je dle potřeby aktualizováno. Dosavadní příjmy z Google reklamy překonaly očekávané 
odhady. O případném zrušení Google reklamy bude rozhodnuto po vyhodnocení za první čtvrtletí 
roku 2025. 
 
OLYMP 
VV ČAST projednal návrh smlouvy o spolupráci s OLYMP na nadcházející období. 
 
Usnesení: 
USN354/I22/Bod13/17-12-2024  
 VV ČAST schvaluje spolupráci a pověřuje N. Endala jejím podpisem. 
Z: N. Endal 
T: 15. 01. 2025  
 
Memorandum Liga Pro 
N. Endal informoval VV ČAST o zájmu společnosti Liga Pro o podepsání memoranda o spolupráci, 
která zahrnuje finanční podporu pro ČAST. 
 
Usnesení: 
USN355/I22/Bod13/17-12-2024  
VV ČAST pověřuje N. Endala a J. Malůše prověřením společnosti, aby byla zajištěna 
transparentnost obdržených finančních prostředků.  
Z: N. Endal a J. Malůš 
T: 15. 01. 2025  
 
14. Termíny dalších VV ČAST  

 
Další jednání VV ČAST proběhne: 

● 07. 01. 2025 od 13:00 v sídle asociace v Praze 
● 29. 01. 2025 od 09:00 online 
● 18. 02. 2025 od 13:00 v sídle asociace v Praze 
● 04. 03. 2025 od 09:00 online 
● 25. 03. 2025 od 13:00 v sídle asociace v Praze 
● 11. 04. 2025 od 09:00 online 
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Seznam Usnesení s úkoly, termíny, odpovědnými osobami 
 
USN210 100 let výročí      
USN264 Podmínky ve smlouvách 2025    J. Brothánek   31. 12. 2024 
USN329 SMT Academy    N. Endal a P. Bohumský 19. 12. 2024 
USN333 Smlouva repre trenér mužů  N. Endal a I. Vacenovská 20. 12. 2024 
USN336 100 let výroba mincí a distribuce   Z. Špaček  31. 01. 2025 
USN337 100 let organizační záležitosti   Z. Špaček  07. 01. 2025 
USN338 100 let scénář     Z. Špaček  07. 01. 2025 
USN339 Změna loga 100 let     J. Malůš  20. 12. 2024 
USN340 100 let koncept ankety   Z. Špaček a J. Odstrčilík 07. 01. 2025 
USN341 Síň slávy – relikvie     VV ČAST  07. 01. 2025 
USN342 NSA Žádosti      J. Brothánek  20. 12. 2024 
USN343 Swaythling cup – odměny   J. Brothánek a Z. Špaček 31. 12. 2024 
USN344 Darovací smlouva TTM a ČAST N. Endal, J. Brothánek a Z. Špaček 31. 12. 2024 
USN346 Finále ČP 2025     M. Henžel  30. 06. 2025 
USN347 Pokuty neaktivní rozhodčí    T. Malík  31. 12. 2024 
USN348 Nové složení KVS     I. Vacenovská 07. 01. 2025 
USN345 NAAP 2025     I. Vacenovská a J. Malůš 15. 01. 2025 
USN351 Anketa stolní tenista roku 2024   J. Odstrčilík  15. 01. 2025 
USN352 Materiální podpora Ukrainy  J. Malůš a N. Endal  15. 01. 2025 
USN353 Harmonogram ČAST   J. Malůš a H. Houdková 07. 01. 2025 
USN354 Smlouva Olymp     N. Endal  15. 01. 2025 
USN355 Liga Pro – ověření společnosti  J. Malůš a N. Endal  15. 01. 2025 
  
 
 
15. Závěr 
 
Jednání VV ČAST bylo ukončeno v 15:00 hodin. 
Jednání VV ČAST a čtvrtletní komise odborných komisí v 20:00 hodin. 
 
Zapsal: Jan Malůš 
 
Schválili: N. Endal, P. Bohumský, J. Brothánek, Z. Špaček, M. Henžel a I. Vacenovská 
 
 
 
 
 
 
 


